
Vardåsen skole SU-møte 08.04.2025  

19:30 – 20:30   

Deltakere   Bent Sigmund Olsen(SU leder) 

Pål Bjelland(rektor) 

Ramzi Halabi(fagarbeider)  

Elin Riber(pedagog)  

Trine Linge(FAU leder)   

Marianne Myhrene(politisk representant) 

Annette Mikkelsen(pedagog)   

Forfall:   Viktor Erik Nordin (elevråd)  

Julie Gabrielsen Tveit(elevråd) 

Referent:   Pål Bjelland  

   

SAK   TEMA   

1/25  Runde rundt bordet 

Elevrådet – ikke til stede 

FAU – bra foredrag, men kunne vært bedre oppmøte. Godt vær, 
uteaktiviteter er i gang igjen, være på Strømme. 

Mobilavtale om smartmobilfri barndom – stor enighet om dette i FAU 

Dugnad utgår pga mangel på midler til utstyr. 

Foreldrekveld 5. Juni. 

17. mai – bydelstog? Er det interesse for dette – sendes ut en 
spørreundersøkelse. 

Ansatte – Godt temaforeldremøte, ellers er man opptatt av budsjett og 
bemanningssituasjonen neste skoleår. 

Rektor – Begynner å jobbe mye mot neste skoleår. Skolen har et overforbruk 
gjennom våren, etter at budsjettet er blitt redusert med 2,4 millioner fra 
2024. Ca 95% av budsjettet brukes til lønn, såfor å ta ned overforbruket fra 
august, reduseres bemanningen ved skolen med ca 150% pedagogstilling 
og 200% fagarbeiderstilling. Dette gjøres ved en overtallighetsprosess på 



fagarbeider, mens 2 lærere som pensjonerer seg, ikke blir erstattet. Dette 
gir en tynnere bemanning enn man har hatt før, noe som sannsynligvis gir 
seg utslag i flere henvisninger til PPT og større ressursbruk til vikar. Skolen 
har heldigvis en ganske rolig og fin elevgruppe, og dyktige ansatte.  

Politisk – TV aksjon – er dette noe skolen ønsker å bli med på? Tar det opp 
igjen på neste møte, Finne tema og hvem aksjonen er for i år.  

Lagt inn 3,5 mill til idretts-SFO for å kunne gi 12t gratistilbud også for disse. 
Mange av disse «mistet» mange barn, siden de måtte betale der, mens 
skolene hadde gratistilbud. 

   Dato for neste møte er tirsdag 27.05.25, kl. 19.30-20.30  

 


